

Langø Bådelaug

Referat af bestyrelsesmødet d. 23. maj 2024

Afbud: Morten Simonsen. Uden afbud Kent Michelsen.

Dagsorden:

1: Gennemgang og godkendelse af referat fra sidste møde

2: Nyt fra:

A: Formanden:

Formandens computerskærm er blevet beskadiget i forbindelse med arbejdsdagen i bådelaug. Der er bestilt en ny.

Der er problemer på vores internetforbindelse, idet der er jævnlige udfald, hvilket ikke kan arbejde sammen med vores nye billetautomat. Der er derfor bestilt fibernet. Indtil levering af fibernet får vi en 5G modem forbindelse gratis. Fibernettet er forsinket. Vi holder øje med hvordan forbindelse på 5G er i mellemtiden. Alt vil blive tilsluttet af en fagmand.

Der er bestilt toppe til de store pæle, hvoraf der er en slået en af disse pæle i havnen.

Der er ved at blive produceret nye skilte til den nye billetautomat.

Facebooksiden som ikke er en gruppe, forsøges lukket ned, men dette er ikke umiddelbart tilgængeligt.

Autocamperpladserne skal laves om, idet fliserne ikke ligger korrekt i forhold til hvordan autocampernes hjul er placeret, derudover vipper nogle af fliserne.

B: sekretæren:

Intet

C: Sekretariatet/havnen:

Intet

D: Kassereren:

Intet

E: Udvalg:

Miljø:

Aktivitet: Jens Berthelsen har været med til mødet i caféen d. 14. maj i forhold til den nye Fjordfestival og anmoder om kr. 1.000 i tilskud. Bestyrelsen er enige om at bevilge kr. 1.000. Der forsøges at leje et telt som vi normalt gør i forbindelse med de tidligere fjorddage, men vi er lidt sent på ude.

Det er drøftet, at det er vigtigt at få klare linjer i forhold til det formelle i den nye Fjordfestival, herunder hvem står for hvad og hvordan deles udgifter og indtægter.

Man kan forsøge at slå noget op på Facebook, det kan være at nogle har et professionelt telt.

3: Både på land

Der står fortsat rigtig mange både på land. Bestyrelsen overvejer nu at indføre ændrede takster for at have bådene stående på land på bådelaugets areal. Derudover overvejes der en skriftlig aftale omkring salg af båden hvis ikke de bliver fjernet inden for fristen således at bådelaug vil kunne sælge dem. Stativer som ikke længere bliver brugt skal fjernes fra området.

Formanden kommer med et oplæg til det kommende bestyrelsesmøde.

4: Bådebroerne

Der skal etableres kryds på bølgebryderen, så den bliver mere stabiliseret. "Plankeværket" som skal opsættes for enden af bro 2 gemmes til arbejdsdagen til efteråret.

5. Afregning med fiskerihavnen

Der er lavet aftale med Fiskerihavnen omkring gebyr for opkrævning af havnepenge i vores nye billetautomat. Vi modtager 20 kr. pr. båd der ligger i fiskerihavnen. Der skal afklares yderligere omkring prisen for slæbestedet, idet det vil være hensigtsmæssigt, at de to havne har den samme pris.

Jan Sørensen taler med Johnny fra Fiskerihavnen i forhold til prisen på slæbestedet.

6. Eventuelt

Info omkring projekt – Fjorden Perle. Der er modtaget kr. 275.000 fra LAG, hvor vi havde søgt om kr. 500.000 og vi har desværre modtaget afslag fra Realdania. Dette betyder, at vi måske skal gentænke projektet og/eller finde andre fonde. Dette arbejdes der videre med. Men det forventes, at man snart kan igangsætte visse dele af projektet.

Næste møde d. 25. juni 2024 – kl. 18.00.